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OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
 
Številka: 9000-0005/2017 
Datum: 6. 7. 2017 
 
 

ZAPISNIK 
19. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, ki je bila v četrtek, 6. julija 

2017, s pričetkom ob 16. uri, v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Prisotni člani občinskega sveta: 
Bruno Colavini, Bruno Koncut, Miha Čargo, Jože Valentinčič (Lig), Mira Bandelj, Risto Djurić, 
Simeon Kodelja, Jože Valentinčič (Deskle), Marko Bucik, Hasib Brdar, Andreja Melink, Klelija 
Dolenc, Vladimir Kolmančič in Radivoj Černe (pri 1. točki dnevnega reda) 
 
Opravičeno odsotni člani občinskega sveta: Tina Gerbec in Andraž Gregorčič 
 
Ostali prisotni: 
Andrej Maffi, župan, Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave, mag. Iris Podobnik, 

direktorica JSMGG (k 1. točki dnevnega reda), Ljudmila Čibej Boltar, predsednica 

nadzornega odbora (k 5. točki dnevnega reda) in Ivan Humar, podpredsednik Odbora za 

gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja (k 1.  4., 5. in 6. točki dnevnega reda) 

 
Novinarji: Vanja Trkman in Ambrož Sardoč 
 
Sejo je sklical in zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodil pa podžupan 
Marko Bucik. 
 
Prisotnih je bilo 13 svetnikov občinskega sveta. Predsedujoči je ugotovil, da je občinski svet 
sklepčen. 
 
Potrditev zapisnika 18. redne seje občinskega sveta. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 

 
Za zapisnik 18. redne seje je glasovalo 13 svetnikov. Z 11 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 
 
 
Župan je za sejo predlagal naslednji dnevni red: 

1. Vprašanja, predlogi, pobude svetnikov in odgovori župana in občinske uprave 

2. Razprava in sklepanje o sprejemu letnega poročila Javnega sklada malega 

gospodarstva Goriške (JSMGG) za leto 2016 in Poslovnega in finančnega načrta 

JSMGG za leto 2017 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

3. Razprava in sklepanje o Letnem poročilu izvajanja javne službe zbiranja in odvoza 

odpadkov za občino 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 
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4. Razprava in sklepanje o Sklepanje  o potrditvi novelacije IP-a, o uskladitvi kartice v 

veljavnem NRP 2017-2020 ter o zadolževanju za investicijo Filtracija vode Avče 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi)   

5. Razprava in sklepanju o Rebalansu proračuna občine Kanal ob Soči za leto 2017  

Poročevalec župan (Gradivo v prilogi) 

6. Informacija o Sklepu o začetku postopka izdelave OPPN (sanacija razpršene gradnje 

Ajba)  

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

7. Informacija o Obvoznici Kanal  

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

8. Kadrovske zadeve 

Poročevalec KMVVI 

 
Župan je povedal, da se z dnevnega reda umika 3. točko - Razprava in sklepanje o Letnem 

poročilu izvajanja javne službe zbiranja in odvoza odpadkov za občino, ker so se 

poročevalec, s strani podjetja Komunala d.d., opravičil. Prav tako se bo, zaradi zunanjih 

poročevalcev, zamenjalo prvo on drugo točko. Prva točka bo tako postala druga, druga prva, 

tretja bo z dnevnega reda umaknjena, vse ostale ostanejo nespremenjene. 

 
Predsedujoči je nato odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 
Glasovalo je 14 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
Potrdi se dopolnjen in spremenjen dnevni red. 
 
 
K 1. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o sprejemu letnega poročila Javnega sklada malega 

gospodarstva Goriške (JSMGG) za leto 2016 in Poslovnega in finančnega načrta 

JSMGG za leto 2017. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve sta podala mag. Iris Podobnik, direktorica 

Javnega sklada malega gospodarstva Goriške in Ivan Humar, podpredsednik Odbora za 

gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je razpravljal Marko Bucik. 
 
Glasovalo je 15 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme "Letno poročilo Javnega sklada malega 

gospodarstva Goriške za leto 2016". 

 

2. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme "Poslovni in finančni načrt Javnega sklada za 

malo gospodarstvo Goriške za leto 2017". 
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3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 
 
K 2. točki dnevnega reda. 
Vprašanja, predlogi, pobude svetnikov in odgovori župana in občinske uprave. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so razpravljali Andreja Melink, Jože Valentinčič 

(Deskle), Bruno Koncut, Mira Bandelj, Risto Djurić, Marko Bucik, Hasib Brdar, Miha Čargo, 

Jože Valentinčič (Lig), Klelija Dolenc, Bruno Colavini in Radivoj Černe. 

 
Andrejo Melink je zanimalo, kdaj se bo nadaljevalo z deli na cesti od Kambreškega do 

Humarjev. Misli, da je potrebno urediti še odvodnjavanje in cesto asfaltirati. 

Direktorica občinske uprave je povedala, da se bo to preverilo. 

Jože Valentinčič (Deskle) je vprašal, kaj se dogaja z obnovljenim vodovodom v Gorenjih 

Desklah. Odkar imajo nov vodovod ni pritiska v omrežju in zmanjkuje voda. Pokajo tudi cevi v 

"Grlevščku". V proračunu bo potrebno zagotoviti sredstva, da se te cevi zamenja. Upa, da se 

podobno ne bo dogajalo v Ložicah in Avčah. Opozoril je na problem z drevesi, kar se je 

pokazalo ob zadnjem neurju. Drevje ob stavbah bo potrebno čim prej požagati. Pošta v 

Kanalu ima parkirane službene avtomobile na občinskih parkiriščih. Prav bi bilo, da bi jim 

občina ta parkirišča zaračunavala. 

Župan je glede vodovoda v Gorenjih Desklah povedal, da se pojavljajo težave, ki jih bo 

potrebno čim prej odpraviti. Gre namreč za povsem novo napravo, ki je šele začela 

obratovati. Občina in režijski obrat sta s tem seznanjena. Ve se, kje so težave in potrebno bo 

poiskati ustrezno rešitev. Glede dreves je povedal, da civilna zaščita že pregleduje teren in 

dela popise. Posekalo se bo vsa drevesa, ki bi utegnila, ob večjih neurjih, povzročati težave, 

za kar se bo potrebno posvetovati s strokovnjaki. Občinska uprava bo preverila, kaj je s 

parkiranjem na občinskih parkiriščih. 

Bruno Koncut je povedal, da so cesto ob Zamedveja do Vrtač, po zadnjem neurju uredili, 

potrebno bo očistiti tudi listje. Če se je občina odločila, da bo imela tam varovano kolesarsko 

pot, mora zanjo tudi skrbeti. Sanirati je treba podporni zid proti pokopališču v Prilesju. 

Opozoril je na problem z odlaganjem odpadkov. Ljudje namreč odpadkov ne ločujejo. To bo 

potrebno urediti z redarsko službo. 

Župan je povedal, da je to dogovorjeno z redarsko službo in podjetjem Komunala d.d., ki je 

za to zadolžena in že izvaja nadzor nad tem. S tem si sami sebi povzročamo stroške. Cesto 

v Vrtače in podporni zid si bodo uslužbenci občinske uprave ogledali. 

Mira Bandelj je opozorila na cesto proti Ahacu, saj se začenja kolesarska sezona. Na tej 

cesti je namreč, že od časa, ko se je gradilo kolesarsko pot, velika udarna jama, ki je 

nevarna za vse, ki to cesto koristijo. Glede smeti je povedala, da opaža, da so kontejnerji pri 

HE Plave I prej namenjeni kosovnemu kot klasičnemu odpadu. Ljudi je glede odlaganja 

odpadkov še naprej potrebno osveščati, predvsem glede biorazgradljivih odpadkov in jim 

povedati, da se hrane v potoke ne meče. Opozorila je na neurejena plakatna mesta. Redar 

naj začne pregledovati tudi plakate, saj vsi nimajo občinskega žiga. 

Risto Djurić je opozoril, na kup smeti ob kontejnerjih pri telovadnici ob OŠ Kanal. Lansko 

leto naj bi imela mladina prireditev in ker ni bilo zadostnih kontejnerskih kapacitet, so vreče s 

smetmi pustili ob kontejnerjih, kjer so še sedaj. Delavci Komunale d.d. namreč poberejo 

samo tiste smeti, ki so v kontejnerjih. On je o tem že obvestil vodjo režijskega obrata. To je 
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potrebno pospraviti. Strinja se, da je potrebno pregledati in odstraniti tista drevesa, ki ob 

večjih neurjih predstavljajo nevarnost.  

Marko Bucik je povedal, da si je tudi on ogledal kontejnersko mesto pod šolo v Kanalu in se 

dogovoril s podjetjem Komunala d.d., da bodo te smeti pobrali, mladina pa bo ta prostor 

potem tudi očistila. Zanimalo ga je, kdaj se bo uredilo zbirni center v Desklah, saj je to 

osnova za ločevanje odpadkov. Sredstva v proračunu so bila zagotovljena. Zanimalo ga je 

tudi, saj je o tem že večkrat spraševal, kaj je z urejanjem vrtov na Kontradi. Tam bi se 

namreč lahko uredilo tudi parkirišča, saj bi se na ta način lahko potem zaprlo prostor na 

Kontradi in cesto za cerkvijo. Občina ima urbanista, ki naj izriše vrtove, da se jim bo potem 

oštevilčilo in jih bo občina nato dala v najem. 

Župan je povedal, da je ta prostor namenjen centralnim dejavnostim, tako da občina lahko to 

čisto legalno uredi. O tem bo tekla razprava ob sprejemanju naslednjega proračuna. Glede 

zbirnega centra je povedal, da je denar v proračunu zagotovljen. Občina je poslala pobudo 

na Krajevno skupnost Deskle in Društvu EKO Anhovo in dolina Soče. Kot je on seznanjen, 

naj bi na sestanku krajevne skupnosti to obravnavali in so dali tudi predlog o lokaciji. S strani 

društva pa občina odgovora še ni prejela. 

Hasib Brdar je glede dreves povedal, da je potrebno biti pazljiv, ko se ta drevesa sadi. 

Točno se namreč ve, kdo in kje se drevesa lahko sadi. 

Miha Čargo je dal pobudo, da bi se v Desklah, glede na to, da tam ni ne banke ne pošte in 

je obstoječi bankomat večkrat v okvari, postavilo še en bankomat.  

Jože Valentinčič (Lig) je glede sedanjega bankomata v Desklah povedal, da je ta bankomat 

največkrat preobremenjen in zato tudi prazen. Postavljen je namreč na tako lokacijo, ki je 

ljudem lahko dostopna. Zato bi bilo prav, da bi se v Desklah pri marketu postavilo še en 

bankomat. 

Klelija Dolenc je povedala, da je potrebo, tudi glede na to, da prihaja kopalna sezona, 

pregledati tudi drevesa v kampu. Zanimalo jo je, če se je po občini že izvajalo deratizacijo. 

Če se je ni, je potrebno to čim prej urediti, saj se po Kanalu že sprehajajo podgane. 

Mira Bandelj je povedala, da se to dogaja tudi zato, ker ljudje mečejo stran hrano. Zato se 

ne strinja s tem, da bi občina plačevala deratizacijo. Vzgojno bi namreč bilo, da bi jo plačali 

občani sami, saj bi tako začeli razmišljati, kaj in kam mečejo. 

Župan je povedal, da režijski obrat izvaja deratizacijo po programu.  

Bruno Colavini je povedal, da je sedaj cesta Okroglo – Hum prevozna in se jo lahko uredi in 

potamponira. 

Radivoj Černe je povedal, da je v Gorenjih Desklah nujno potrebno zamenjati kanaleto, ki je 

postavljena od cerkve in dvema hišama za cerkvijo in je zlomljena. To naj se čim prej uredi. 

Glede bankomata v Desklah se strinja, da se v Desklah postavi še enega. 

 
 
K 3. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Sklepanje  o potrditvi novelacije IP-a, o uskladitvi kartice v 

veljavnem NRP 2017-2020 ter o zadolževanju za investicijo Filtracija vode Avče 

Poročevalec župan Andrej Maffi.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je razpravljal Hasib Brdar. 
 
Svetniki so glasovali o treh sklepih. Za prvi sklep je glasovalo je 15 svetnikov. S 15 glasovi 

ZA so sprejeli naslednji 
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SKLEP O POTRDITVI NOVELACIJE IP-a 
 
1. Pordi se Novelacija investicijskega programa (IP) za projekt »Filtracija vode Avče«, ki 

ga je izdelala Občina Kanal ob Soči, april 2017. 
2. V NRP občine se (obkroži): 

 uvrsti nova naložba; 

 spremeni veljavna naložba. 

 
3. Odobri se izvedba investicije. 
 

Občina bo za projekt vložila načrt porabe koriščenja srestev na osnovi 23. člena Zakona 
o financiranju občin (ZFO-1), na osnovi izračunanih deležev razpoložljivih sredstev občin 
za sofinanciranje občinskih investicij v letih 2017 in 2018, številka 4100-1/2017/2 z dne 
7.2.2017, objavljenih na spletni strani Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo. 
 
Skladno z novelacijo IP-a je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 
 

4. Vrednost investicije po s ta ln ih  cenah znaša 617.221,09 EUR, brez DDV 505.918,93  
EUR in se bo izvajala skladno s časovnim načrtom od 04.07.2016  do  31.12.2017. 

 
5. Vire za financiranje zagotavljajo: 

 Lastna finančna sredstva v znesku  143.653,93   EUR  

 Nepovratna sredstva na osnovi 23. člena ZFO-1 v znesku  144.906,00  EUR  

 Povratna (kreditna) sredstva na osnovi 23. člena ZFO-1 v znesku  217.359,00   EUR 

 Drugo v znesku 0,00 EUR 

 DDV – obrnjena davčna obveznost. 
 
Za drugi sklep je glasovalo15 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 

 
SKLEP  

o uskladitvi kartice Filtracija vode Avče 
 

1. 
V veljavnem NRP 2017-2020 se na kartici OB044-16-0004 FILTRACIJA VODE AVČE 
uskladi financiranje investicije za leti 2016 in 2017 kot sledi: 
 

Filtracija vode Avče Skupaj leti  
2016-2017 

Leto 2016 Leto 2017 

Sredstva občinskega proračuna 143.653,93 15.663,00 127.990,93 

Nepovratna sredstva – ZFO-1, 
23. člen 

144.906,00 0,00 144.906,00 

Povratna sredstva – ZFO-1, 23. 
člen 

217.359,00 0,00 217.359,00 

Skupaj viri 505.918,93 15.663,00 490.255,93 

DDV obrnjena davčna obveznost 111.302,16 3.445,86 107.856,30 

Skupaj vrednost investicije 617.221,09 19.108,86 598.112,23 

 
2. 

Sklep velja takoj in se ga upošteva pri pripravi vloge za sofinanciranje naložbe po 23. členu 
ZFO v letu 2017. 

 
Za tretji sklep je glasovalo15 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
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SKLEP  
o zadolževanju Občine Kanal ob Soči 

 
1. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči potrjuje zadolževanje Občine Kanal ob Soči v proračunu 
za leto 2017 za projekt OB044-16-0004 Filtracija vode Avče, v višini 217.359,00 eur. 

2. 
Sklep velja takoj in se ga upošteva pri pripravi vloge za sofinanciranje naložbe po 23. členu 
ZFO v letu 2017. 

 
 
K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanju o Rebalansu proračuna občine Kanal ob Soči za leto 2017. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve sta podala Ljudmila Čibej Boltar, predsednica 

nadzornega odbora in Ivan Humar, podpredsednik Odbora za gospodarstvo, prostorsko 

planiranje in varstvo okolja. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Hasib Brdar, Risto Djurić, Marko Bucik, 
Miha Čargo, Bruno Koncut in Simeon Kodelja. 
 
Pri tej točki so svetniki najprej glasovali o treh amandmajih.  
Prvi amandma, glede ureditve igrišča v Desklah, je vložil svetnik Miha Čargo, ki pa ga je nato 
na seji umaknil, saj se je strinjal z županovim amandmajem glede ureditve igrišča.  
Za amandma, ki ga je predlagal župan je glasovalo 15 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli 
naslednji 
 

AMANDMA 
V rebalansu Proračuna Občine Kanal ob Soči za leto 2017 se na postavki 4160121 Urejanje 
javnih površin zagotovi dodatno 7.000 EUR. Sredstva se prerazporedi iz postavke 4200080 
Dnevni in medgeneracijski center občine Kanal. 
 
Obrazložitev: v proračunu za leto 2017 je že zagotovljenih 4.000 EUR za nakup igrala v 
Desklah ter predvidenih še dodatnih 4.000 EUR donacij za ta namen. Z rebalansom bomo 
dodali še 7.000 EUR. Tako bo občina za ureditev igrišča krajevni skupnosti Anhovo – Deskle 
nakazala transfer v višini 11.000 EUR. Z donatorji se bosta krajevna skupnost in predlagatelj 
amandmaja dogovarjala sama. Krajevna skupnost Anhovo – Deskle ima za namene investicij 
v proračun zagotovljenih 5.000 EUR, ki naj jih nameni za sanacijo igrišča. Krajevna skupnost 
naj tako sama uredi igrišče in ga tudi v nadalje upravlja. 
 
Drugi amandma je vložil svetnik Risto Djurić. Ker župan amandmaja ni vložil, so svetniki 
glasovali o amandmaju Rista Djurića. 
Za predlagani amandma je glasovalo 15 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

AMANDMA 
Za izgradnjo podpornega zidu na Kambreškem pri stavbi Krajevne skupnosti Kambreško se 
pod NUJNO zagotovi 12.000 EUR na postavki št. 13029001 Investicijsko vzdrževanje in 
gradnja občinskih cest – postavka 4025 ali pa se enak znesek nakaže Krajevni skupnosti 
Kambreško. Sredstva se zagotovi iz postavke 4160060 Priprava investicijske dokumentacije 
za vodovode, postavka 4208 ali iz drugega vira. 
 
Obrazložitev: Rešitev omenjenega problema je KS kambreško predlagala že na 
lanskoletnem sestanku vseh predsednikov krajevnih skupnosti ob pripravi proračuna za leto 
2017, vendar predlog ni bil upoštevan. Predlog je bil poslan tudi 24. 10. 2016 kot eden izmed 
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prvih petih prioritet na podlagi poziva, ki so ga vse krajevne skupnosti prejele s strani Občine 
Kanal ob Soči ter uvrščen v Plane dela Krajevne skupnosti Kambreško za leto 2017. 
 
Svetniki so nato glasovali še o tretjem amandmaju, ki ga je, na predlog rebalansa proračuna 
za leto 2017, vložil župan. 
Glasovalo je 15 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 

 
AMANDMA 

Za nakup poslovnega prostora bivše pošte v Desklah se v rebalansu proračuna za leto 2017 
na postavki 4060110 Nakup upravnih prostorov zagotovi sredstva v višini 20.000 EUR. 
Sredstva se prerazporedi iz postavke 4200080 Dnevni in medgeneracijski center občine 
Kanal. 
 
Obrazložitev: s strani svetnikov in krajanov Krajevne skupnosti Anhovo – Deskle je prišla 
pobuda za nakup poslovnega prostora bivše pošte v Desklah. Pošti Slovenije d.o.o. smo 
poslali povpraševanje za ponudbeno ceno in prejeli odgovor, da znaša ponudbena cena 
39.000 EUR. Kupec (občina) plača še 2 % davka. Dogovorjena je tudi možnost plačila 
kupnine v dveh letih. V letu 2017 19.500 EUR ter ve letu 2018 19.500 EUR. Občina je 
pripravljena prostor kupiti. Sredstva bi se v letu 2017 prenesla iz postavke 42800080 Dnevni 
in medgeneracijski center občine Kanal, ker se bo izvedba investicije zaradi ponovljenega 
razpisa v večini prenesla v leto 2018. za preostali del kupnine v letu 2018 se bodo sredstva 
zagotovila s spremembo oziroma rebalansom proračuna za leto 2018. 
 
Svetniki so nato glasovali o sklepu Rebalansa proračun Občine Kanal ob Soči za leto 2017. 
Glasovalo je 15 svetnikov. Z 12 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 
1.  

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Rebalans proračun Občine Kanal ob Soči za 
leto 2017. 
  

2. 
Sklep velja takoj. 
 

 
K 5. točki dnevnega reda. 
Informacija o Sklepu o začetku postopka izdelave OPPN (sanacija razpršene gradnje 

Ajba).  

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Ivan Humar, podpredsednik Odbora 

za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je razpravljal Risto Djurić. 
 
Risto Djurić je povedal, da se, kot razume za avtobusno postajališče Ajba ne rabi OPPN-ja. 
Zato sedaj ponovno sprašuje ali bo sedaj potrebno vključiti avtobusno postajališče Ajba v 
OPPN? 
 
 
K 6. točki dnevnega reda. 
Informacija o Obvoznici Kanal. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Ivan Humar, podpredsednik Odbora 

za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja. 
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Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je razpravljal Risto Djurić.  
 
Risto Djurić, ki je bil tudi predlagatelj te točke je povedal, da je dal pobudo, da bi to točko 
obravnaval občinski svet potem, ko je od lastnikov zemljišč dobil informacijo, da so prejeli 
poziv za parcelacijo. Ta točka je bila uvrščena tudi na dnevni red seje Krajevne skupnosti 
Kanal, a je niso obravnavali. Sprejeli pa so sklep, da se od Direkcije RS za infrastrukturo 
zahteva informacijo o poteku projekta 
 

 

K 7. točki dnevnega reda. 

Kadrovske zadeve. 

Poročevalec KMVVI. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta sodelovala Hasib Brdar in Andreja Melink. 

 

Svetniki so najprej glasovali o sklepu o imenovanju predstavnikov Občine Kanal ob Soči v 

Svet javnega zavoda OŠ Kanal. Za predlagani sklep je glasovalo 13 svetnikov. Z 12 glasovi 

ZA so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o imenovanju predstavnikov Občine Kanal ob Soči v Svet javnega zavoda OŠ Kanal 

 

1. 

V Svet javnega zavoda OŠ Kanal se imenuje: 

 

- Risto Djurić, Ajba 17, 5213 Kanal 

- Stanislav Kos, Ročinj 8/b, 5215 Ročinj 

- Vida Zimic, Morsko 48, 5213 Kanal 

 

2. 

Mandat traja štiri leta. 

 

3. 

Sklep velja takoj. 

 

Za drugi sklep je glasovalo 15 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli naslednji 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči daje pozitivno mnenje k imenovanju mag. Darka 

Tomšiča, stanujočega Vipolže 12, 5212 Dobrovo v Brdih, za direktorja Zdravstvenega doma 

Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica 

 

2. 

Sklep velja takoj. 

 

 

 



 9 

Seja je bila zaključena ob 18. uri. 
 
 
 
 
Zapisala:        Predsedujoči 
Valentina Velišček       Marko Bucik 
 
 
 
 
 
 
Priloge: 

- lista prisotnosti 
- Zapisniki Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, zapisnik in zapisnik Odbora 

za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja in zapisnik Nadzornega odbora. 
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PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 
 
Na 19. redni seji, dne 6. 7. 2017, so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 
Sklep 1: 
Potrdi se zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 

- na seji 
Sklep 2: 
Potrdi se dopolnjen in spremenjen dnevni red. 

- na seji 
Sklep 3: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme "Letno poročilo Javnega sklada malega 

gospodarstva Goriške za leto 2016". 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme "Poslovni in finančni načrt Javnega sklada za 

malo gospodarstvo Goriške za leto 2017". 

-  na seji 
Sklep 4: 
Pordi se Novelacija investicijskega programa (IP) za projekt »Filtracija vode Avče«, ki ga je 

izdelala Občina Kanal ob Soči, april 2017 

- na seji 

Sklep 5: 

Sklep o uskladitvi kartice Filtracija vode Avče. 
- na seji 

Sklep 6: 
Sklep o zadolževanju Občine Kanal ob Soči: Občinski svet Občine Kanal ob Soči potrjuje 
zadolževanje Občine Kanal ob Soči v proračunu za leto 2017 za projekt OB044-16-0004 
Filtracija vode Avče, v višini 217.359,00 EUR. 
 

- na seji 
Sklep 7: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Rebalans proračun Občine Kanal ob Soči za 
leto 2017. 

- na seji 
Sklep 8: 
Sklep o imenovanju predstavnikov Občine Kanal ob Soči v Svet javnega zavoda OŠ Kanal. 

- na seji 
Sklep 9: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči daje pozitivno mnenje k imenovanju mag. Darka 

Tomšiča, stanujočega Vipolže 12, 5212 Dobrovo v Brdih, za direktorja Zdravstvenega doma 

Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica 

- na seji 
 


